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Møteprotokoll nr. 5/2016

Utvalg: Kommunestyret
Møtested: Kommunestyresalen, Statens Hus
Dato: 07.06.2016
Tid: 10:00 – 16:50

Faste medlemmer som møtte:

Navn Funksjon Representerer
Ogne Undertun Ordfører AP
Hans Eide Varaordfører SP
Sissel Eide Fremstad Medlem AP
Ole Fredrik Hyllmark Medlem AP
Lene Kotte Medlem AP
Fredrik Sandness Medlem AP
Kristin Skilleås Medlem AP
Hans Jørgen Lysø Medlem AP
Hugo Solheim Medlem AP
Ole Graneng Medlem SP
Einar Aaland Medlem H
Jan Vollan Medlem H
Tore Melhuus Medlem H
Tore Nilsen Medlem H
Per Odd Solberg Medlem BB
Mette Mari Leseth-Holm Medlem SV
Jan Inge Standahl Medlem SP

Faste medlemmer som ikke møtte:

Navn Funksjon Representerer
Anne Torill Rødsjø MEDL AP
Laila Iren Veie MEDL SP
Walter Braa MEDL FRP
Anne M. Bjørnerud MEDL H

Varamedlemmer som møtte:

Navn Møtte for Representerer
Kurt Sundet Anne Torill Rødsjø AP
Levi Magnussen Laila Iren Veie SP
Madelen Strøm Vollan Anne M. Bjørnerud H
Jan Pettersen Walter Braa FRP
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Fra ungdomsrådet møtte:

Navn
Marit Antonsen
Carmen Antonsen
Paul Stene

Fra fagorganisasjonene møtte:

Navn Organisasjon
Roar Olden Utdanningsforbundet
Gunn K. Olsen Fagforbundet

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Emil Raaen Rådmann
Kjetil By Rise Kommunalsjef
Bente Kristiansen Kommunalsjef/personalsjef
Ådne Røkkum Kultursjef
Geir Aune Økonomisjef
Rita Sundet Leder serviceavdelingen
Solfrid Lund Utvalgssekretær

Merknader:
 Einar Aaland etterlyste sak om reviderte vedtekter Campus Fosen KF, men disse er 

behandlet av kommunestyret tidligere.
 Det ble varslet en tilleggssak etter behandling av ordinær sakliste.  Ingen satte seg imot 

dette, og saken ble behandlet som siste sak i møtet.
 For øvrig ingen merknad til innkalling og sakliste.
 Det deltok 20 stemmeberettigede ved behandling av sak 16/40 p.g.a. inhabilitet.
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Saksnr Innhold Lukket

Referatsaker:

RS 16/2 Særutskrift Bjugn eldreråd - valg av leder og 
nestleder for perioden 2015 - 2019

RS 16/3 Særutskrift Deltakelse i referansegruppe om 
Velferdsteknologi - prosjekt  "utrulling av 
velferdsteknologi i kommunale hjemmetjenester"

Interpellasjoner:

FO 16/4 Interpellasjon om skoleeierrollen

FO 16/5 Interpellasjon om kostnader forbundet med våre 
helsetjenester

Saker til behandling:

PS 16/32 Valsneset Utvikling KF - revidering vedtekter

PS 16/33 Lagunen i Bjugn KF - revidering vedtekter

PS 16/34 Tertialrapport Valsneset Utvikling KF – 1.tertial 
2016

PS 16/35 Lagunen i Bjugn KF - 1. tertialrapport

PS 16/36 1. tertialrapport 2016 - Campus Fosen KF

PS 16/37 Tertialrapport 1/2016 - Bjugn kommune

PS 16/38 Årsmelding og årsregnskap 2015 for Campus Fosen 
KF

PS 16/39 Revidering finansreglementet

PS 16/40 Bosetting av flyktninger i Bjugn kommune

PS 16/41 Fritak fra verv - Rigmor Kristine Næss

PS 16/42 Godkjenning valgoppgjør rådgivende 
folkeavstemming 30.05.16

PS 16/43 Etikkreglement- revidering

PS 16/44 Lønnspolitiske retningslinjer - reviderte

PS 16/45 Permisjonsreglement - revidering

PS 16/46 HMS-plan for Bjugn kommune

PS 16/47 Kvalitetsmelding for personaltjenesten

PS 16/48 Kvalitetsmelding for PRO, pleie, rehabilitering og 
omsorg

PS 16/49 Kommunereformen - dialog med Roan og Åfjord 
kommuner
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Info:
 Leder i ungdomsrådet orienterte om arbeidet/status med reetablering av ungdomsklubb.  

Saken vil bli fulgt opp.
 Nestleder i ungdomsrådet og elev ved Botngård skole redegjorde for bekymringer for 

situasjonen ved Botngård skole med bakgrunn i egne erfaringer.  Saken vil bli fulgt opp.
 Fylkesmannens svar på lovlighetsklage på vedtak om nedleggelse av skole ble utdelt 

underskriverne.

Interpellasjoner:
 Interpellasjon fra Høyre om skoleeierrollen utsettes til 28.06.16, men svaret vedlegges denne 

protokollen.
 Interpellasjon fra Høyre om kostnader med helsetjenesten utsettes til 28.06.16, men svaret 

vedlegges denne protokollen.

Ogne Undertun Levi Magnussen Ole Graneng
ordfører (sign.) (sign.)
(sign.)
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PS 16/32 Valsneset Utvikling KF - revidering vedtekter

Daglig leders innstilling:
Vedtektene for Valsneset Utvikling KF vedtas endret slik foreslått i vedlegg 2 til saken.

Saksprotokoll i Valsneset Utvikling KF - 02.06.2016

Behandling:
Daglig leders innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Vedtektene for Valsneset Utvikling KF vedtas endret slik foreslått i vedlegg 2 til saken.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:
Styrets forslag enstemmig vedtatt med følgende endring:
I § 2, pkt. 1, tas «på Valsneset» ut.

Endelig vedtak:
Vedtektene for Valsneset Utvikling KF vedtas endret slik foreslått i vedlegg 2 til saken med 
følgende endring:
I § 2, pkt. 1, tas «på Valsneset» ut.

PS 16/33 Lagunen i Bjugn KF - revidering vedtekter

Daglig leders innstilling:
Vedtektene for Lagunen i Bjugn KF vedtas endret slik foreslått i vedlegg 2 til saken.

Saksprotokoll i Lagunen i Bjugn KF - 19.05.2016

Behandling:
Daglig leders innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Vedtektene for Lagunen i Bjugn KF vedtas endret slik foreslått i vedlegg 2 til saken.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:
Styrets forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Vedtektene for Lagunen i Bjugn KF vedtas endret slik foreslått i vedlegg 2 til saken.
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PS 16/34 Tertialrapport Valsneset Utvikling KF – 1.tertial 2016

Daglig leders innstilling:
Tertialrapport nr 1 2016 for Valsneset utvikling KF tas til orientering

Saksprotokoll i Valsneset Utvikling KF - 02.06.2016

Behandling:
Daglig leders innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Tertialrapport nr 1 2016 for Valsneset utvikling KF tas til orientering

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:
Styrets forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Tertialrapport nr 1 2016 for Valsneset utvikling KF tas til orientering

PS 16/35 Lagunen i Bjugn KF - 1. tertialrapport

Daglig leders innstilling:
Tertialrapport 1/2016 for Lagunen i Bjugn KF tas til orientering.

Saksprotokoll i Lagunen i Bjugn KF - 24.05.2016

Behandling:
Daglig leders innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Tertialrapport 1/2016 for Lagunen i Bjugn KF tas til orientering.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:
Styrets forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Tertialrapport 1/2016 for Lagunen i Bjugn KF tas til orientering.
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PS 16/36 1. tertialrapport 2016 - Campus Fosen KF

Daglig leders innstilling:
1. tertialrapport 2016 - Campus Fosen KF tas til orientering.

Saksprotokoll i Campus Fosen KF - 02.06.2016

Behandling:
Daglig leders innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
1. tertialrapport 2016 - Campus Fosen KF tas til orientering.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:

Hans Eide fratrådte under diskusjonen av denne saken med bakgrunn i at hans stilling i Campus 
Fosen ble berørt, men deltok ved avstemmingen.

Styrets forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
1. tertialrapport 2016 - Campus Fosen KF tas til orientering.

PS 16/37 Tertialrapport 1/2016 - Bjugn kommune

Rådmannens innstilling:
Tertialrapport 1/16 tas til orientering.

Saksprotokoll i Formannskapet - 24.05.2016

Behandling:
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Tertialrapport 1/16 tas til orientering.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:

Ole F. Hyllmark ble gitt permisjon før behandling av denne saken, men kom tilbake og deltok i 
diskusjonen og avstemming.

Formannskapets forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Tertialrapport 1/16 tas til orientering.
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PS 16/38 Årsmelding og årsregnskap 2015 for Campus Fosen KF

Daglig leders innstilling:
1. Regnskap og årsberetning godkjennes.
2. Minderforbruk på driftsregnskapet på kr kr 391.881,44 avsettes til fond.
3. Merforbruket på investeringsregnskapet dekkes med bruk av ubrukte midler/fond.
4. Administrasjonen får fullmakt til å regulere budsjettet tilsvarende.

Saksprotokoll i Campus Fosen KF - 02.06.2016

Behandling:

Forslag til endret pkt. 2 fra Einar Aaland:
Mindreforbruk tilbakeføres kommunen.

Ved punktvis avstemming ble daglig leders innstilling pkt. 1, 3 og 4 enstemmig vedtatt.
Daglig leders innstilling pkt. 2 ble vedtatt med 5 mot 2 stemmer, som ble avgitt for Einar 
Aalands forslag.

Endelig vedtak:
1. Regnskap og årsberetning godkjennes.
2. Mindreforbruk på driftsregnskapet på kr kr 391.881,44 avsettes til fond.
3. Merforbruket på investeringsregnskapet dekkes med bruk av ubrukte midler/fond.
4. Administrasjonen får fullmakt til å regulere budsjettet tilsvarende.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Endelig vedtak:
Etter forslag fra ordfører ble saken utsatt til neste møte i påvente av revisjonsberetning.

PS 16/39 Revidering finansreglementet

Rådmannens innstilling:
Reglement for finansforvaltning i Bjugn kommune dat.16.09.2013 vedtas som framlagt.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:

Forslag til endring fra Einar Aaland:
Pkt. 6.5 utgår.

Rådmannens forslag med Einar Aalands endringsforslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Reglement for finansforvaltning i Bjugn kommune dat.16.09.2013 vedtas som framlagt med 
følgende endring:
Pkt. 6.5 utgår.
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PS 16/40 Bosetting av flyktninger i Bjugn kommune

Rådmannens innstilling:
1. Bjugn kommune er positiv til videre bosetting av flyktninger.
2. Bjugn kommune vedtar å bosette 10 flyktninger hvert år i årene 2017-2018-2019. 
Dersom vi utvikler kapasitet til å ta imot flere og kommunestyret ønsker dette, er det mulig å ta 
imot flere flyktninger enn hva vedtatt forpliktelse tilsier.
3. Kommunen bosetter ikke enslige mindreårige før kommunen er i en bedre økonomisk 
situasjon og har etablert kunnskap og kapasitet til denne type bosetting.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:

Kristin Skilleås fratrådte som inhabil ved behandling av denne saken.

Rådmannens forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
1. Bjugn kommune er positiv til videre bosetting av flyktninger.
2. Bjugn kommune vedtar å bosette 10 flyktninger hvert år i årene 2017-2018-2019. 

Dersom vi utvikler kapasitet til å ta imot flere og kommunestyret ønsker dette, er det mulig å 
ta imot flere flyktninger enn hva vedtatt forpliktelse tilsier.

3. Kommunen bosetter ikke enslige mindreårige før kommunen er i en bedre økonomisk 
situasjon og har etablert kunnskap og kapasitet til denne type bosetting.

PS 16/41 Fritak fra verv - Rigmor Kristine Næss

Rådmannens innstilling:
Rigmor Kristine Næss fritas fra vervet som 3. vararepresentant til kommunestyret for FrP for 
resten av valgperioden 2015-2019.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Rigmor Kristine Næss fritas fra vervet som 3. vararepresentant til kommunestyret for FrP for 
resten av valgperioden 2015-2019.
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PS 16/42 Godkjenning valgoppgjør rådgivende folkeavstemming 30.05.16

Valgstyrets innstilling:
Bjugn kommunestyre godkjenner valgoppgjøret i forbindelse med rådgivende folkeavstemning 
30.06.16 i samsvar med valgstyrets møtebok.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:
Valgstyrets forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Bjugn kommunestyre godkjenner valgoppgjøret i forbindelse med rådgivende folkeavstemning 
30.06.16 i samsvar med valgstyrets møtebok.

PS 16/43 Etikkreglement- revidering

Rådmannens innstilling:
Nye etiske retningslinjer godkjennes.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:

Hans Eide fremmet følgende forslag til endring av siste kulepkt. i pkt. 2.1 i del 2 om folkevalgt i 
Bjugn kommune:
 Tar opp etiske problemstillinger med ordfører eller kommmunestyret.

Rådmannens forslag med Hans Eides endringsforslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Rådmannens forslag enstemmig med følgende endring av siste kulepkt. i pkt. 2.1 i del 2 om 
folkevalgt i Bjugn kommune:
 Tar opp etiske problemstillinger med ordfører eller kommunestyret.

Protokolltilførsel fra Einar Aaland:
Bjugn kommune sin kommunikasjonspolitikk som det bli henvist til i etikkreglementets punkt 2.1 
(fra 2008), skal revideres.

PS 16/44 Lønnspolitiske retningslinjer - reviderte

Rådmannens innstilling:

Nye lønnpolitiske retningslinjer godkjennes

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:

Rådmannens forslag enstemmig vedtatt med følgende endring:
Begrepet minstelønn byttes ut med garantilønn i retningslinjene.

Endelig vedtak:
Nye lønnpolitiske retningslinjer godkjennes med følgende endring:
Begrepet minstelønn byttes ut med garantilønn i retningslinjene.
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PS 16/45 Permisjonsreglement - revidering

Rådmannens innstilling:
Nytt permisjonsreglement for Bjugn kommune godkjennes.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt med følgende endring:
Pkt. 5.4 utredes nærmere.

Endelig vedtak:
Nytt permisjonsreglement for Bjugn kommune godkjennes med følgende endring:
Pkt. 5.4 utredes nærmere.

PS 16/46 HMS-plan for Bjugn kommune

Rådmannens innstilling:
Ny HMS-plan godkjennes

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt med følgende endring:
Første setning i pkt. 1.1 tas ut.

Endelig vedtak:
Ny HMS-plan godkjennes med følgende endring:
Første setning i pkt. 1.1 tas ut.

PS 16/47 Kvalitetsmelding for personaltjenesten

Rådmannens innstilling:
Kvalitetsmelding for personaltjenesten tas til orientering

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Kvalitetsmelding for personaltjenesten tas til orientering.
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PS 16/48 Kvalitetsmelding for PRO, pleie, rehabilitering og omsorg

Rådmannens innstilling:
Kvalitetsmelding for PRO, pleie, rehabilitering og omsorg tas til orientering

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Kvalitetsmelding for PRO, pleie, rehabilitering og omsorg tas til orientering.

PS 16/49 Kommunereformen - dialog med Roan og Åfjord kommuner

Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2016

Behandling:
Arbeiderpartiet fremmet forslag om tilleggssak med følgende begrunnelse:
Det vises til resultat av folkeavstemming om kommunesammenslåing den 30.05.16, der 
resultatet på Ørland ble nei.  Sentrale politikere på Ørland har signalisert at de vil følge signalet 
fra innbyggerne i Ørland kommune.
Dette setter Bjugn kommune i en situasjon der vi, selv om vi sier ja til sammenslåing med 
Ørland, ikke har noen å slå oss sammen med. Vi vil fortsatt bli definert som frivillig liten og får 
reduserte overføringer fra staten.

Arbeiderpartiets forslag til vedtak:
Bjugn kommune retter en formell henvendelse ved ordfører om dialog med Roan og Åfjord for å 
se på muligheten for å bli med videre i deres prosess.  En eventuell dialog med disse to 
kommunene vil håndteres av kommunens forhandlingsutvalg og/eller administrasjonsutvalget.  
Bjugn kommune har forståelse for at man da blir med i en pågående prosess og må tilpasse seg 
dette.

Forslaget fra Arbeiderpartiet ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Bjugn kommune retter en formell henvendelse ved ordfører om dialog med Roan og Åfjord for å 
se på muligheten for å bli med videre i deres prosess.  
En eventuell dialog med disse to kommunene vil håndteres av kommunens forhandlingsutvalg 
og/eller administrasjonsutvalget.  Bjugn kommune har forståelse for at man da blir med i en 
pågående prosess og må tilpasse seg dette.
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2016/963- 2
Interpellasjon om skoleeierrollen fra Bjugn Høyre

Ordfører,
Skolen er samfunnets aller viktigste verktøy for å utjevne sosiale forskjeller. En 
god skole setter hver enkelt elev i stand til å utnytte sitt talent – uavhengig av 
kjønn, hudfarge eller foreldrenes inntekt.
Rollen som skoleeier er kommunestyrets aller viktigste oppgave. Vi kan legge til 
rette for at alle førsteklassinger i vår kommune når drømmene de tar med seg inn i 
skolen.
Som skoleeier har ikke vår kommune en tydelig nok plan for god skoleledelse.
Kommunebarometeret for 2015 rangerer Bjugn på 303. plass av landets 416 
kommuner innen gruppen grunnskole. Dessverre finner vi også resultater på 
nasjonale prøver som sier at våre 9.klassinger er 5 skalapoeng lavere enn lands 
gjennomsnitt på viktige fag som matematikk og naturfag. Om vi kikker til 
KOSTRA oversikten, bruker vi under 65.000 kroner per elev i Botngård skole, når 
landsgjennomsnitt er over 90.000.
Vi er heldige som har mange gode lærere i vår kommune. Det er bra, for ingenting 
betyr for elevenes læring enn gode lærere. Men det er ikke alltid tilstrekkelig for å 
skape en god skole. Lærerne trenger og fortjener gode ledere.
Som skoleeier må vi sette tydelige forventninger til skoleledere og lærere dersom 
vi skal lykkes med å utjevne forskjeller mellom elevene, og mellom klassene.
Vi har en rapport fra fylkesmann som sier at vi begår 4 lovbrudd på 
opplæringsloven i Botngård skole. Vi har svarfrist til 1.Mai med å iverksette tiltak. 
Her er det viktig med en tydelig skoleeier, for å sette inn tiltak, men også å bevilge 
de nødvendige midlene for tiltakene.
Tilbake til de nasjonale prøvene. Samtidig som vi scorer nederst på 
landsoversikten for 9.klasse, scorer vi øverst på oversikten for 8.klasse. Her er det 
svært viktig at skoleeier viser sitt ansvar og utjevner forskjellen mellom trinnene.
Vi kan ikke akseptere at det er slik, vi må avdekke årsakene til forskjellen og 
sørge for at skolens ledelse iverksetter tiltak, og det må følges opp politisk.
Det er også svært store forskjeller innad i kommunen, med tanke på hvor mye 
midler som brukes på hver elev. Mens den ene tilføres langt over landssnitt, sultes 
kommunens hovedskole, den som samtidig er ungdomsskole for alle.
Resultatene det referereres til i denne interpellasjonen, strekker seg tilbake til 
2015, poengterer at det er før nedskjæringene kom i 2016. Som politikere har vi 
lite eller ingen informasjon om hva som egentlig skjer. Det ryktes at lærere 
mobbes av elevgrupper, klasser uten lærer i visse timer, barn med vedtak om 
ekstraoppfølging får det ikke. Vi som politikere og skoleeiere får lite informasjon 
om hva som egentlig skjer.
For at vi som skoleeier skal ha tillit på skolene, må vi vise større vilje og 
kompetanse om skoleutvikling. Da må vi samarbeide tett med skolelederne og 
lærerne. Men kommuneledelsen må også involvere politikerne mer. Vi ser hva 
nabokommunen Rissa har fått til. Det må være lov til å la seg imponere, nå når de 
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nettopp har mottatt utmerkelse som landets beste skoleeier. Rissa sine resultater 
viser at det er mulig.
Kunnskapsløftet hadde som forutsetning at skoler og skoleeiere (kommunene) 
greier å utnytte kunnskap om elevenes resultater og læringsmiljø til å utvikle seg 
selv. Det krever at kommunene som skoleeiere tar et aktivt ansvar for 
skoleutvikling, og det krever skoleledere som sørger for sterke og godt organiserte 
arbeids- og profesjonsfelleskap.
Videreutdanning i ledelse og samarbeid med andre kommuner om skoleledelse er 
to gode eksempler på hvordan vi kan hjelpe hver enkelt skoleleder til å bli enda 
bedre.
Det endelige målet er at elevene i vår kommune skal lære mer, og at vi kan fange 
opp elever som står i fare for å falle utenfor senere i skolegangen. Da får vi en 
skole som utjevner sosiale forskjeller, og skaper et samfunn med mulighet for alle.

Forslag til vedtak:
Kommunestyret ber om egen sak som:

1. Omfatter en helhetlig plan for å forbedre elevenes resultater og 
læringsmiljø.

2. Gir konkrete tiltak for å styrke skoleledelsen på hver enkelt skole.
3. Gjenoppretting av hovedutvalg, for å ivareta kvalitet og saksbehandling i 

skole og oppvekst

Svar fra Ordføreren: 
Ordføreren er enig i utgangspunktet for denne interpellasjonen. Skole er en av 
kommunens aller viktigste saksområder, og skoleeierrollen er en viktig politisk 
rolle. 
Skolen har over år hatt varierende resultater i forhold til forskjellige målinger. De 
fleste av disse er referert og til en viss grad diskutert i blant annet kommunestyret i 
forbindelse med den lovpålagte, årlige tilstandsrapporten for grunnskolen. 
Skoleledelse er ett av de områdene som normalt ikke direkte berøres i 
tilstandsrapporten og kan derfor være egnet som eget tema til diskusjon i 
kommunestyret. 
Når det gjelder de omtalte lovbruddene knyttes disse til et tilsyn fylkesmannen 
hadde med Botngård skole ved årsskiftet. 
Ett av disse lovbruddene er knyttet til de planene skolen skal ha for opplæringen i 
klassene, og at alle kompetansemål i opplæringa er dokumenterte. 
To andre omhandler underveisvurdering og den kunnskapen elevene skal ha om 
målene for undervisningen. 
Det siste knyttes til kartleggingen av elever før det settes i verk særskilt 
norskopplæring. 
Dette siste lovbruddet skyldes sviktende rutiner, og er ordnet opp i. 
De tre første lovbruddene lukkes via prosjektet «vurdering for læring» som alle 
skoler i kommunen er med i. Dette prosjektet skal gi alle lærere den kompetanse 
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og de rutiner som skal til for å legge planer etter loven, og at elevene får innsikt i 
hva de skal vurderes i, og hva som skal til for å forbedre resultatene. 
Den vanskelige økonomiske situasjonen i kommunen er alle klar over, og skolen 
må også ta sin del av byrden for å få økonomien i balanse. 
Rykter om hva som eventuelt foregår eller ikke kommenteres ikke. Ordføreren 
forutsetter at skolens- og kommunens ledelse tar seg av daglig drift. 
Når det gjelder skoleledere er to av disse på Rektorskolen ved NTNU, og to andre 
begynner til høsten. 
I forhold til grunnlaget for politiske drøftinger i kommunestyret minner ordføreren 
om at rådmannen har bebudet kvalitetsmeldinger for alle områder, og det er 
naturlig at en diskusjon som skoleeier knyttes til behandlingen av denne. 

Kommentarer til forslagene: 
Kommunestyret ber om egen sak som:

1. Omfatter en helhetlig plan for å forbedre elevenes resultater og 
læringsmiljø.

Ordføreren regner med at den bebudede kvalitetsmeldingen også omhandler dette. 

2. Gir konkrete tiltak for å styrke skoleledelsen på hver enkelt skole.

Som punktet over. 

3. Gjenoppretting av hovedutvalg, for å ivareta kvalitet og saksbehandling i 
skole og oppvekst

Ordføreren har ingen motvilje mot å drøfte dette i kommunestyret. 
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Bjugn Høyre
Att. Einar Aaland

Deres ref. Vår ref. Dato
7975/2016/H31/1627BEKR 08.06.2016 

SVAR PÅ INTERPELLASJON FRA BJUGN HØYRE OM HELSETJENESTER

1. Hvor mange døgn har vi betalt døgnmulkt for på St. Olav?
Døgnopphold på St. Olav fra januar til mai har kostet oss ca. 110.000.
(Det er tidvis betydelig forsinkelse i belastningene, - det kan komme regninger senere som 
tilhører april og mai.) Det gjøres fortløpende vurdering om hva som er det mest lønnsomme, la 
pasienten ligge på sykehuset, eller foreta ekstra innleie.
Ekstra innleie i sykehjemmet relatert til dette er ca. 260.000 i første tertial

2. Hvor mye betaler vi til Fosen Helse for mottak fra St. Olav?
Bjugn kommune har 3 Øhj.-senger i Ørland. Vi betaler kr. 125 000 i kvartalet for sengepost, 
pluss kr. 315 000 for driften av disse (pr. kvartal). Dette er en del av avtalen med Fosen Helse 
IKS. Total kostnad er kr. 2, 6mill for dette samarbeidet. I det inngår avtale om tjenester som 
ivaretar: samfunnsmedisin, kreftkoordinator, folkehelse, miljørettet helsevern, 
kommunepsykolog, Fosen helsekompetanse og Fosen legevaktsenter.

3. Hvor mange dagsverk har vi leid inn vikarer for PRO?. 

Her er tall fra 1. kvartal. Fjorårets tall i parentes: 
10200 Sykevikar:                            1.906.000 (2.888.974)
10201 Permisjonsvikar:               300.630 (116.549)
10202 Svangerskapsvikar:          547.178 (444.118)
10203 Ferievikar:                            273.358 (57.363)
10204 Vikar kurs/ oppl.:              74.109 (62.099)
10207 Annen vikarlønn:              233.091 (123.078)
10300 Ekstrahjelp/midl. Ans.:   455.186 (510.280)

NB! Trygderefusjoner er ikke tatt med her. En del av vikarutgiftene vil ha inntekter knyttet til seg som 
f.eks. de tre nederste med uthevet skrift. Her kan det komme innleie i forbindelse med at vi har ansatte 
i utdanning/ kurs. Dette blir dekket inn via kompetanseløftet. Det samme gjelder ekstrahjelp som leies 
inn i forbindelse med dagaktivitet for demente. Der har vi midler.

Med hilsen
Bente Kristiansen
personal- og organisasjonssjef


